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دکتر خدابخش:

لزوم تسریع در تکمیل بزرگراه تبریز- سهند

استاندار آذربایجان شرقی بر لزوم تسریع در تکمیل هرچه سریع بزرگراه تبریز- سهند تاکید کرد.

آخرین وضعیت پیشرفت فیزیکی بزرگراه تبریز-سهند در جلسه مشترک استاندار با نمایندگان وزارت راه و شهرسازی، پیمانکار پروژه و شهاب الدین بیمقدار، نماینده مردم تبریز، اسکو

و آذرشهر در مجلس شورای اسلامی مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

استاندار آذربایجان شرقی در این جلسه، تکمیل این بزرگراه را یکی از مهم ترین اولویت های خود و مطالبه اصلی مردم استان و به ویژه مردم تبریز و شهر جدید سهند، اعلام و بر

لزوم تسریع در تکمیل هرچه سریع تر آن تاکید کرد.

دکتر خدابخش همچنین گفت: بزرگراه تبریز- سهند در حال حاضر، 60 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و برای 40 درصد مابقی نیز باید برای تملک و تعیین تکلیف اراضی معارض

اهتمام جدی داشت.

نمایندگان وزارت راه و شهرسازی و همچنین شهاب الدین بیمقدار نیز در این جلسه به بیان نظرات و دیدگاه های خود در این زمینه پرداختند.
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